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Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 5-3 agenapunt 9.1 Investering 

renovatie kunstgrasvelden 
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1.  Wat zijn naast de financiële argumenten redenen om rubber als infill te kiezen. Ik lees 

wel op pagina 3 argument 2 – 3 – en 5, maar dat zijn ook financiële argumenten? 

antwoord  De reden voor deze keuze is financieel van aard met de nadrukkelijke bedoeling om ook 

op lange termijn financieel gezond te blijven. 

2. Het college schrijft op pagina 1 van het voorstel dat sporten onder veilige 

omstandigheden hoort plaats te vinden. Je hoeft maar te googelen en je leest discussie 

over rubber infill. Geleerden zijn het absoluut niet eens over de gevolgen van rubber. 

Ouders kiezen voor veilige omstandigheden voor het sporten van hun kinderen en kiezen 

dus voor kurk infill in plaats van rubber. Waarom dan toch rubber infill? Twee jaar is B 

veld Spartanen gerealiseerd met rubber infill. (met bijna geen discussie) Is beleid 

college in twee jaar zo veranderd en hoe komt dat? 

Antwoord Als gemeente volgen wij de adviezen van het RIVM en VSG (Vereniging Sport en 

Gemeenten). Het RIVM geeft aan dat uit onderzoek blijkt dat het risico voor de 

gezondheid van sporten op kunstgrasvelden die zijn ingestrooid met rubbergranulaat, 

praktisch verwaarloosbaar is.  

Ten tijde van de realisatie van het B-veld, was er veel onzekerheid ontstaan over de 

gevolgen van rubber als infill materiaal en is de keuze gemaakt voor kurk.  

 

3. De incidentele afvoerkosten bedragen € 192.000. Over ongeveer 10 jaar heb je dus weer 

te maken met incidentele afvoerkosten. Wat zijn de incidentele afvoerkosten van kurk 

infill? 

Antwoord Dat is correct. Het gaat hier (voornamelijk) om de afvoer van het veld zelf en de 

recycling daarvan. Omdat het veld dezelfde afmetingen heeft, zullen deze afvoerkosten 

naar verwachting weinig afwijken tussen een kurk- en een rubberveld. 

 



 

 

4. Bij de aanleg van het B veld van Spartanen heeft na een tip van ondergetekende de 

aanbesteding plaatsgevonden samen met gemeente Hoorn, zodat er voor beide 

gemeentes een betere prijs kon worden uit onderhandeld. Wordt er weer samen 

opgetrokken met een andere gemeente i.v.m. de aanbesteding? 

Antwoord Bij andere gemeenten in de regio speelt er voor zover bekend geen renovatievraag in 

2020. 

Overigens vormen vijf velden al een redelijke kavel wanneer het gaat om de 

aanbesteding. In het door u aangehaalde voorbeeld ging het om vier velden. 

 

5. Op pagina 2 geeft u aan dat er zal worden gekeken bij renovatie om kunstgrasvelden 

weer om te bouwen naar natuurgras. Kort geleden is er beleid vastgesteld m.b.t. het 

onderhoud van de sportvelden in de gemeente Medemblik. Er liggen aan dit beleid 

capaciteitsonderzoeken ten grondslag en de kunstgrasvelden zijn niet voor niets 

aangelegd. Betekent dit dat u de intentie heeft om kunstgrasvelden uit kostenoogpunt 

te verminderen? 

Antwoord Zoals aangegeven, wil het college tot nieuw beleid komen om ook op lange termijn 

financieel gezond te blijven. Dat is niet de enige reden om te komen tot nieuw beleid. 

Voor het nieuwe beleid kijken we ook naar ontwikkelingen die van invloed zijn op de 

(toekomstige) capaciteitsbehoefte, zoals demografische ontwikkelingen.  

 

6. Op pagina 3 geeft u aan bij de kanttekeningen dat de verenigingen een rol spelen bij 

een dergelijk onderzoek. Bij het tot stand komen van dit voorstel hebben de 

verenigingen totaal m.b.t. keuze van infill geen rol gespeeld. Zie ook bij communicatie. 

We brengen de verenigingen op de hoogt van dit raadsvoorstel. Er is in het voortraject 

dus niet gesproken met de verenigingen over de richting (keuze van infill) van dit 

raadsvoorstel. In 2019 zouden de velden al vervangen worden en op het laatste moment 

vlak voor de zomerstop zijn de verenigingen hiervan op de hoogte gebracht. 

Verenigingen hebben diverse keren vanaf april 2019 geprobeerd om hierover in contact 

te komen met wethouder en lange tijd bleef het stil. Waarom is er niet 

gecommuniceerd met verenigingen over de keuze van infill? 

Antwoord In de voorbereiding van de besluitvorming en in de gesprekken met de verenigingen is 

nog uitgegaan van vervanging met kurk. Om financiële redenen doet het college aan de 

raad het voorstel om te kiezen voor rubber. Na het collegebesluit is hierover met de 

betreffende verenigingen gecommuniceerd.  

 

7. Een tussenvraag m.b.t. communicatie. Nog maar korte geleden is er beleid vast gesteld 

m.b.t. het onderhoud en de onderhoudssubsidie voor diverse verenigingen. Bij 

totstandkoming van dit beleid is met SEW en Spartanen afgesproken dat dit beleid en de 

onderhoudssubsidies geëvalueerd zouden worden na een jaar. Na contact met SEW en 

Spartanen kan ik u meedelen dat deze evaluatie nog niet heeft plaatsgevonden. Wanner 

gaat dat plaatsvinden? 

Antwoord Vorig jaar heeft het zgn. “rondje langs de velden” niet plaatsgevonden. Binnen de 

beschikbare ambtelijke capaciteit moesten andere prioriteiten worden gesteld. Voor dit 

jaar staan deze gesprekken ingepland en zal ook deze evaluatie worden meegenomen. 

 



 

 

8. M.b.t. financiën op pagina 4. Bij VVW en Spartanen gaat het om 1 veld en bij Medemblik 

om 2,5 velden. Eén veld bij VVW en Spartanen is huidig krediet 200K en stijging krediet 

28K. Als ik bedragen van FC Medemblik deel door 2,5 (velden) kom ik uit op 240K, 51,2K 

en 45,6 K. Kunt u die verschillen uitleggen? 

Antwoord Het gaat bij FC Medemblik om 2 hele en 2 halve velden.  Het delen van de kosten door 3 

geeft dan ook een duidelijker beeld. 

Doordat er meer velden bij FC Medemblik zijn, en een deel van de kosten in de raming 

waar van uit is gegaan vast is, zitten hier over het totaal wat verschillen in. 

Zoals aangegeven betreft het een raming. Pas na aanbesteding is duidelijk wat het 

definitieve effect is. 

 

9. In de bijlage bij het raadsvoorstel is een berekening van het verloop van de reserve 

toegevoegd. Kunt u dit schema toelichten? 

Antwoord De bijlage geeft een overzicht van de stand op 1-1, de toevoeging aan de reserve, de 

onttrekking als gevolg van onderhoud en de toevoeging aan de reserve. Dit resulteert in 

de eindstand op 31-12. 

Zoals te zien in de rij “toevoeging reserve” wordt de toevoeging vanaf 2021 € 15.000,- 

lager als gevolg van dit voorstel. 

 

10. De verhoging van de structurele last kan budgetneutraal worden doorgevoerd. Als er wel 

wordt gekozen voor kurk infill is dan de stijging van de structurele last € 30.500. Een 

verschil van 15K is dit correct? 

Antwoord Dat is correct. 

11. M.b.t. uitvoering en evaluatie. De kunstgrasvelden bij in ieder geval VVW en Spartanen 

zijn bijna tot op de draad aan toe versleten. Ook treden er verzakkingen op bij de 

velden van Spartanen. Kunnen de verenigingen erop rekenen dat renovatie gaat 

plaatsvinden in de zomer van 2020? 

Antwoord Als de raad in maart besluit om budget beschikbaar te stellen, is dit haalbaar. 

12. Het aanbestedingstraject moet dus zo spoedig mogelijk worden opgestart. Waarom is 

dit traject onder voorbehoud al niet gestart of zijn de voorbereidende werkzaamheden 

wel gestart? 

Antwoord Voorbereidende werkzaamheden, zoals het opstellen van een PvE zijn al gestart. 

 

  



 

 

13. Op pagina 3 geeft u aan in laatste alinea dat kantplanken moeten worden aangebracht. 

Kantplanken zorgen er enigszins voor dat rubber korrels niet in het milieu terecht 

komen. Heel veel rubber infill komt via schoeisel en vooral kleding toch in het milieu 

terecht. Het is niet voor niets dat er ieder jaar weer meer rubber invul ingestrooid dient 

te worden. Je kunt er dus absoluut niet voor zorgen dat er geen rubber in het milieu 

terecht komt. Bent u het eens met deze bewering? 

Antwoord Voorkomen is inderdaad niet mogelijk. Beperken echter wel en dat is ook waar de 

gemeente vanuit haar zorgplicht voor verantwoordelijk is. 

14. Afgelopen weekend hebben de verenigingen contact met elkaar gezocht en zijn 

verbaasd over het niet communiceren van dit voorstel en zijn verbaasd dat er niet naar 

hun mening is gevraagd? Kunt u deze verbazing begrijpen? 

Antwoord Het college wilde het voorstel in deze cyclus aan uw raad voorleggen. We hebben het 

besluit van het college om de raad voor te stellen met rubber te werken aan de 

betreffende verenigingen meegedeeld (zie het antwoord bij vraag 6). Idealiter hadden 

we meer tijd genomen voor communicatie en participatie. Vanuit dat oogpunt is er 

begrip voor de verbazing. 

De verenigingen kunnen inspreken tijdens de commissie. De raad kan de argumenten 

van de verenigingen meenemen in de besluitvorming. 

 

15. Waarom is dit raadsvoorstel zo laat beschikbaar gekomen? i.v.m. planning voor 

verenigingen moet het wel behandeld worden. Vrijdagmiddag was het voorstel pas 

beschikbaar en van ons wordt wel verwacht dat we daaropvolgende maandag de vragen 

inleveren. 

Antwoord Het college had een paar extra dagen nodig om details uit te werken. Vanwege de volle 

raadsagenda en om het vervangingsproces niet te frustreren, wilde het college toch 

graag het onderwerp in deze cyclus aan uw raad voorleggen. Dit leidde tot een 

vertraging van enkele dagen. 

 

 

 


